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Protokoll fört vid årsmöte Umeå Brukshundklubb
Datum: 2024-02-25 kl 14:00

Plats: Zoo.se hallen, Brännland

§1 Mötets öppnande

Ordförande UBHK förklarade mötet öppnat

§2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd upprättades och fastställdes till 58 röstberättigade medlemmar.

§3. Val av ordförande för mötet

Karin Sejnell, Skellefteå Brukshundklubb, valdes som ordförande för mötet.

§4. Styrelsens anmälan om protokollförare för mötet

Margit Håkansson anmäldes som protokollförare.

§5. Val av 2 justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordförande ska 
justera protokollet

Berit Aronsson och Maria Juslin valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§6. Beslut om närvaro och yttranderätt

Endast medlemmar närvarande på mötet har närvaro- och yttranderätt.

§7. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst

Mötet har blivit stadgeenligt utlyst.

§8. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes.

§9. Genomgång av 

a) Verksamhetsberättelse och rapport om måluppfyllelse och eventuella uppdrag från föregående 
årsmöte

Verksamhetsberättelsen behandlades.

b) Balans och resultaträkning

Kassören redogjorde för balans och resultaträkning.

c) Revisorernas berättelse

Revisor läste upp revisionsberättelsen och föreslog att resultatet förs över till en ny räkning och 
styrelsen föreslås få ansvarsfrihet.

§10. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om disposition av vinst 
eller förlust.

Balans och resultaträkning fastställdes enligt redovisad plan och i enlighet med revisorernas förslag, 
resultatet överförs till nytt verksamhetsår.
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§11. Beslut om ansvarsfrihet för lokalklubbstyrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

§12. Genomgång av styrelsens förslag avseende

a) mål

Genomgång av mål för 2024

b) rambudget för innevarande verksamhetsår samt preliminär rambudget för det närmast 
följande verksamhetsåret

Genomgång av rambudget för 2024

c) medlemsavgift enligt §4 för närmast kommande verksamhetsår

Styrelsens förslag är oförändrad avgift.

d) andra ärenden samt motioner vilka styrelsen har bedömt kan ge konsekvenser för verksamhet 
eller ekonomi

En motion har inkommit från arbetsgruppen för nytt klubbområde. Motionärerna redovisar sitt arbete 
och sitt förslag om ny beslutsprocess för förvärv eller arrende av nytt klubbområde.

Styrelsen yrkar bifall till förslaget i sin helhet.

§13. Beslut i ärenden enligt punkt 11

a) Målen för 2024 fastställdes.
b) Rambudgeten för 2024 godkändes.
c) Oförändrad medlemsavgift fastställdes.
d) Årsmötet beslutar enligt förslag i motion från arbetsgruppen för nytt klubbområde om ny 

beslutsprocess för förvärv eller arrende. Enhälligt beslut.

§14. Information om planerade aktiviteter för att nå uppställda mål

Informationen finns i verksamhetsplan 2024.

§15. Val av lokalklubbstyrelse enligt §8 moment 1 samt beslut om suppleanternas 
tjänstgöringsordning

Beslut fattades enligt valberedningens förslag.

Ordförande 1 år, nyval Torgny Näslund Enhälligt beslut

Vice ordförande 1 år nyval Amanda Brynjarsdottir

Kassör, 2 år, nyval Magnus Palmeström

Sekreterare 2 år, omval Margit Håkansson

Ledamot 2 år, omval Lena Wiklund

Ledamot 1 år, omval Marie Berggren

Ledamot 1 år, nyval Marlene Hörnlund Gunnarsson

Suppleant ett, 1 år omval Emelie Lönnebrink

Suppleant två, 2 år, nyval Marie Krigh
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§16. Val av revisorer

Beslut fattades enligt valberedningens förslag

Ordinarie Revisor, 1 år, omval Peder Nimrodsson

Ordinarie Revisor, 1 år, omval Owe Jonsson

Revisorssuppleant, 1 år, omval Björn Bjuggren

Revisorssuppleant, 1år, omval Jeanette Eriksson

§17. Val av valberedning

Beslut fattades enligt förslag från medlemmar

Sammankallande valberedning, nyval 1år Erica Svanered

Ledamot, nyval 2 år Susanne Granberg

Ledamot, nyval 1 år Susanne Högdal

§18. Beslut om omedelbar justering

Punkt 14, 15 och 16 justerades omedelbart.

§19. Beslut om styrelsens förslag i ärenden samt motioner som inte behandlats under 
punkt 12.

Inga ärenden.

§20. Genomgång av handlingar till distriktsfullmäktige

Inga ärenden.

§21. Övriga frågor för diskussion, ej beslut.

Torgny Näslund lyfter frågan om att det går mycket pengar till att bjuda på fika i olika sammanhang, en 
sammanräkning visar att totalt sett lägger klubben runt 18 000 SEK per år på detta. Vi behöver hålla i 
alla kostnader och öka intäkterna med tanke på kommande flytt. En uppmaning är att när kurser hålls 
kan kostnad för fika räknas in i kursavgiften och i andra fall bör fika finnas tillgängligt till en mindre 
kostnad. Vidare informeras också om klubbens deltagande i Rally-VM som gav en fin intäkt, vi kan 
göra det ännu bättre nästa år.

§22. Årsmötet avslutas

Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras

Karin Sejnell, Berit Aronsson, Maria juslin


